路城华人基督教会

Louisville Chinese Christian Church



竭诚为主,彼此相爱。

Love the Lord with all your heart, Love one another like yourself.

【主日早上九點四十五分】

Bilingual Sunday Worship | 9:45am

教会網站 https: www.louisvilleccc.org

主日崇拜參加方式点击网站 YouTube 主日崇拜直播 每週三 7:30pm 網上禱告會点击网站滚动的红色链接 Zoom Meeting ID: 7750453072 Passcode: lccc

【教會二大目標 Two goals for LCCC】

1. 加强小组的发展,质与量的提升。 Strengthen cell group development, increase quality and quantity。. 2. 继续扩大儿童事工的增长。 Continue to expand the growth of children's ministry.



奉献专用信箱: P.O. Box 91926, KY 40291

6120 Lovers Lane Louisville, KY 40291 Website: www. LouisvilleCCC.org E-mail: LCCC6120@gmail. com

February 20, 2022

崇拜程序

二月二十日 | 九點四十五分

报告 司会
序乐静默
宣召 会众
423 忠心与勇敢
赞美诗歌 领诗/会众
我神真伟大
祷告 司会
读经 司会
約書亞記 14:13-14
儿童祝福Troy Bullock
信息房正豪牧师
迦勒的特点?
回应诗歌 领诗/会众
十字架
奉献、祷告 司会
祝祷
诗歌 领诗 / 会众
讚美一神
殿乐 默祷感恩

<u>司會</u>	<u>領唱</u>	<u>音響</u>
Michael Boykin	Ru, Josh, Stella, Fei	宇昆渤弟兄
翻譯 曲姗姗姐妹	<u>司琴</u> 杨凯媛姐妹	

ORDER OF WORSHIP February 20 | 9:45am

AnnouncementsW.L.			
PreludeMeditation			
Call to WorshipW.L.			
423 Loyalty and Courage			
Hymns of PraiseH. L./Cong.			
How Great Is Our GOD			
PrayerW.L.			
Scripture ReadingW.L.			
Joshua 14:13-14			
Blessing of ChildrenTroy Bullock			
SermonRev. Steven Fang			
Caleb's Features ?			
HymnH. L./Cong.			
The Cross			
Offertory and PrayerW.L.			
BenedictionRev. Steven Fang			
Hymns H. L./Cong.			
Doxology			
Postlude - Silent Meditation Again I Say Rejoice			

<u>Worship leader</u>	<u>Hymn Leader</u>	<u>Sound</u>
Michael Boykin	Ru, Josh, Stella, Fei	Kunbo Yu
<u>Interpreter</u>	<u>Pianist</u>	<u>PPT & Video</u>
Melody Qu	Karen Yong	Forest Jiang

【事工报告】

- 1、【教会更新通讯录】2月开始,教会将开始更新教会通讯录,自2018年以来没有更新过,这将有助于教会执事们改善我们会员之间的沟通。请为这项事工祈祷。
- 2. 【主日信息】牧师将在接下来的三个月主講希伯来书的信息,请为牧师代祷。
- 3. 【执事会】1.今天我们将在18号房间12:40举行每月执事聚会2.3月6日星期日,将为青少年举行主日学教师会议。如果您是老师或想提供帮助,欢迎参加。
- 4.【春宴活動】3/19 日星期六中午 12pm,邀请大家参加春宴活動。将享用由老邱的紅燒牛肉面(牧師請客)。餐点限 80 人 (12 岁及以上需預 先報名)。未满 12 岁的将不被计算在内。午餐后,我们将邀請手外科蔡 医生為我們分享健康讲座以及其他一些有趣的活动。详情在我们的教会 网站上 https://www.louisvilleccc.org
- 5. 【青年特别活动】3/26 日星期六 5pm,将有一个铁厨师競賽,青年 vs 青年。这将是一个有趣和激动人心的活动,展示我们年轻人的烹饪技能。请兄弟們要表格報名。Corey Vaughan, RSVP。
- 6. 【CPR 急救认证】3/5 日星期六,在教堂进行心肺复苏课程(CPR 课程)。开始时间是下午1点。建议儿童、青少年和青年人的主日学教师参加。班级人数最多为10人,我们已经有5人计划参加。如果您有兴趣、请与Corey Vaughan 弟兄交谈。
- 7. 【请求代祷】 请为:
- 从疾病中恢复:
- o卞秀珍姐妹健康問題
- 0 余真和家人病毒感染恢復中
- 0 王援非, 颈椎受压迫
- o Ann Cheadel, Steven Worful 的妻子接受了脚踝手术
- o Michael Boykin 的母亲继续与各种疾病奋斗
- •教会的新访客
- o 大卫和王莲花、陈佩仁、 Destiny、朱佳和 Bruce Suuchland
- 張凍省在台湾幫助女儿回美。
- 为中国因信仰而受到迫害的人祷告
- 为 Corey 弟兄和我们的青年事工祷告
- 所有教会事工、房牧师的领导和他的外展活动

[Announcements]

- 1. **[Church Directory]** The church is working to update our church directory; we have not updated it since 2018. This will help church leaders to improve communication among our members and friends. Please be in prayer for this effort.
- 2. **Speakers** The Pastor will be bringing his message from Hebrews for the next three months please be in prayer for him.
- 3. [Meetings] 1. Today, we will conduct our monthly Deacons meeting at 12:40 in Room 18 and on the church Zoom. 2. On Sunday the 6th of March, there will be a Sunday school Teachers meeting for the youth. If you are a teacher or would like to help, please attend.
- 4. **[Spring Festival]** On Saturday the 19th of March at Noon, the church will invite everyone for a social gathering. For those who make reservations we will have a special Beef Noodle Lunch prepared by Chef Chiu. The meal is limited to 80 people, those 12 and older. Those under 12 years old won't be counted. Please RSVP for the meal as soon as possible. After lunch, we will have a health talk with Dr. Tsai along with some other fun activities. For details, please contact Bro. Jack Chiu. RSVP online at our church website, https://www.louisvilleccc.org
- 5. [Youth Event] On Saturday the 26th of March, the Youth will have an Iron Chef Cook off, Youth vs Young Adults. Start time is 5 PM. This will be a fun and exciting event bringing out the cooking skills of our young people. Please sign up with Bro. Corey Vaughan, RSVP and wavier form required.
- 6. [CPR Certification] On Saturday the 5th of March, a

CardioPulmonary Resuscitation class (CPR class) will be conducted here at the church. Start time is 1PM. Sunday School teachers of the children, youth and young adults are suggested to attend. Class size is up to 10 and we already have 5 planning to attend. Please talk with Brother Corey Vaughan if you are interested.

- 7. **Prayer Request** Please be in prayer for:
- Recovery from Illness:
- o Sherry Pen, other health issues
- o James Yu and family, James has Covid-19
- O Yuanfei Wang, Very painful cervical spine compression
- Ann Cheadel, Steven Worful's wife had ankle surgery
- o Michael Boykin's mother, she continues to struggle with various aliments
- Visitors to our church
- David and Lotus
- o Pei Ren Chan (佩仁)
- Destiny
- o Bruce and Zhu Jia Suchland
- Daniel Chang in Taiwan, he is supporting immigration of his daughter.
- Pray for those being persecuted for their faith in China
- Pray for Brother Corey and our Youth Ministry
- All Church Ministries, the leadership of Pastor Fang and his outreach.

【上周出席人数 Last Week Attendance】

主日崇拜	Sunday Worship		57
祷告会(每周三)	Prayer Meeting	(Wed.)	22

【2022 奉献报告 Offering Report】

年度預算	Annual Budget	\$272,038.00
一月预算	January Budget	\$22,669.84
一月奉献	January Total	\$9,837.00
累积奉献	Total Offering	\$9,837.00

【下主日事奉人员】

2/27/2022 Next Week Service Personnel

讲员 Speaker 房正豪牧师 Rev. Steven Fang

领会 Worship Leader 蔡叶平弟兄 Yeping Cai

领唱 Hymn Leader 吴丽圆姊妹 Iris Howard

伴奏Accompaniment PT Praise

翻译 Interpreter 梁国雄弟兄 Edward Leong

招待 Usher Ru Yu Tsai & Jackie Su

【音响 Sound】

【影视 PPT & Video】

邢嵘弟兄 Rong Xing

宇昆渤弟兄 Kunbo Yu

【中文主日学】班级、负责人、教室

 慕道班
 房正豪牧师
 图书馆

 初信造就
 房師母
 21 号房

 诗篇
 邱清忠弟兄
 饭厅

 使徒行传
 杨红姐妹
 18 号房

(背诵金句) 彼得前書 1 Peter 4:7

万物的结局近了。所以, 你们要谨慎自守,做醒祷告。 The end of all things is near.

Therefore be alert and of sober mind so that you may pray.

邮寄奉献专用信箱 P.O. Box 91926, KY 40291